

Date: 8th January 2026.

Subject: Change in Friday Timings

Dear Parents,

With reference to the regulation of school hours on Fridays, and in light of the decision to amend the timing of Friday prayers, the school has made minimal adjustments to the Friday schedule to ensure smooth functioning while complying with the guidelines.

➤ Please note the following changes, effective immediately:

- First lesson will begin at 07:45 a.m.

“Parents are requested to strictly adhere to the school arrival time of 07:30 a.m. to avoid disruption to classes”

- The break duration will be shortened by 5 minutes.
- Dispersal will commence at 11:00 a.m. and conclude by 11:15 a.m.

These adjustments will ensure that all students exit the premises in an orderly and timely manner, while also enabling staff to observe their Friday prayers as per the Ministry plan.

We appreciate your cooperation and support in adhering to the revised timings.

Warm regards,

Dr. Kishor Pillai
Director / Principal

الموضوع: تغيير مواعيد الدوام المدرسي ليوم الجمعة.

أولياء الأمور الأعزاء:

بالإشارة إلى تنظيم الدوام المدرسي في يوم الجمعة بعد قرار تعديل أوقات صلاة الجمعة، قامت المدرسة بإجراء تعديلات طفيفة على جدول الحصص ليوم الجمعة، وذلك بما يراعي تمكين الطلبة من أداء واجباتهم الدينية في وقتها.

سيتم البدء بتنفيذ هذا القرار من يوم الجمعة 9 يناير 2026:

- ستبدأ الحصة الأولى في تمام الساعة 07:45 صباحاً.
- نرجو من أولياء الأمور الالتزام بموعد حضور الطلبة إلى المدرسة في الساعة 07:30 صباحاً؛ لتفادي أي تعطل عن الحصص الدراسية"
- سيتم تقليص مدة الفسحة بمقدار 5 دقائق.
- ستبدأ مغادرة الطلبة في تمام الساعة 11:00 صباحاً وينتهي بحلول الساعة 11:15 صباحاً.

هذه التعديلات تهدف إلى ضمان خروج جميع الطلبة من المبنى المدرسي بشكل منظم وفي الوقت المناسب، مع تمكين الكادر التعليمي والإداري من أداء صلاة الجمعة وفق القرار.

نشكركم وتعاونكم ودعمكم المستمر، ونشكر لكم التزامكم بالمواعيد المحدثة.